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BOΥΛΕΥΤΗΣ:                                                  AΓΓΕΛΟΣ ΤΣΙΓΚΡΗΣ 

ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ:                   NEA ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΕΚΛΟΓΙΚΗ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ:                              ΑΧΑΪΑΣ 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων.  

Θέμα: Aσφαλιστική και συνταξιοδοτική κάλυψη των ατόμων με αναπηρία. 

 

Kύριε Υπουργέ, 

Σήμερα γιορτάζουμε την Παγκόσμια Ημέρα των Ατόμων με Αναπηρία.  

Με την αφορμή αυτή, ζητώ τη διασφάλιση των συνταξιοδοτικών και 

ασφαλιστικών δικαιωμάτων των ατόμων με αναπηρία, η οποία συνδέεται άμεσα 

με την ποιότητα ζωής και την αξιοπρεπή τους διαβίωση.  

Για την επίτευξη του παραπάνω σκοπού, είναι αναγκαία η τροποποίηση του 

υπολογισμού των συντάξεων αναπηρίας, κατ’ εφαρμογή των διατάξεων του 

άρθρου 11 του ν. 4387|2016 (ΦΕΚ 85 τ.Α΄), προκειμένου να τεθούν σε ισχύ 

ενιαίοι κανόνες συνταξιοδότησης και απονομής ασφαλιστικών παροχών. 

Επίσης, η επαναφορά της ρύθμισης της παρ. 5α του άρθρου 5 του ν. 3232|2004 

είναι ουσιαστικής σημασίας, προκειμένου τα ορφανά παιδιά (από τους δύο 

γονείς), με μόνιμο ποσοστό αναπηρίας 67% και άνω, να δικαιούνται το σύνολο 

του ποσού της σύνταξης που λάμβανε ο θανών γονέας. 
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Επιπλέον, η διαμόρφωση του υφιστάμενου νομοθετικού πλαισίου είναι 

ιδιαίτερα σημαντική, ώστε το διακοπτόμενο μέρος της σύνταξης του τέκνου με 

αναπηρία να αποδίδεται στη μητέρα, σε περίπτωση που εργαζόταν και 

παράλληλα λάμβανε μέρος από τη σύνταξη του πατέρα του. 

Τέλος, η επαναφορά των ευνοϊκών ρυθμίσεων  της παρ. 4 του άρθρου 5 του ν. 

3232|2004 (ΦΕΚ 48Α΄), που αφορούν στη συνταξιοδότηση των 

γονέων/συζύγων/αδελφών που φροντίζουν άτομα με βαριά αναπηρία, είναι 

ιδιαίτερα σημαντική για την κατοχύρωση του δικαιώματος συνταξιοδότησης. 

 

 

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ ΑΥΤΟΥΣ 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ ο αρμόδιος Υπουργός: α) σε ποιες ενέργειες θα προβεί με σκοπό 

τη βελτίωση της ασφαλιστικής και συνταξιοδοτικής κάλυψης των ατόμων με 

αναπηρία και β) πότε αναμένεται να έχει ολοκληρωθεί το απαιτούμενο 

νομοθετικό πλαίσιο;    

 

 

Αθήνα, 3 Δεκεμβρίου 2020 

 

Με τιμή 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

Άγγελος Τσιγκρής 




